
 

 
 

 
 
 

Doorverwijzing ingekomen stuk naar commissie  
artikel 22 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 

 
Raadsvergadering: 7 maart 2024 
Agendapunt: 6. Ingekomen stukken en mededelingen 
 
Op de lijst van ingekomen stukken staat in categorie II, nummer 3 een stuk met als onderwerp: 
Brief Vorstenbossche Boys – Kunstgras (trainings)veld. 
 
Dit stuk willen wij ter bespreking doorverwijzen naar de commissie MZ en wel om de volgende 
reden(en):  

- De nut en noodzaak van een kunstgras (trainings)veld voor Vorstenbossche Boys 
door verschillende oorzaken als steeds essentiëler wordt ervaren. 
• Kunstgrasvelden door de KNVB steeds meer als standaard uitgangspunt wordt 

beschouwd in relatie tot spelen van wedstrijden in relatie tot het inhalen van 
afgelaste wedstrijden.    

• Door structurele klimaatverandering, zijnde excessen in het weer, steeds vaker 
wedstrijden verzet/afgelast dienen te worden op de huidige kwalitatief matige 
velden van Vorstenbossche Boys 

• De sportende inwoners en jeugdleden een toenemende mate van onveilig 
sporten ervaren ook mede ingegeven door het gewijzigde protocol van de 
KNVB dat wedstrijden sneller ingehaald dienen te kunnen worden, door het in 
het eerste bullit genoemde feit dat Kunstgrasvelden steeds meer als standaard 
beschouwd worden. 

• Demotivatie en minder fitte van sporters hiermee een risico factor is. 
 
Onze vragen zijn de volgende: 
1. Wat is de actuele status over de te verwachten haalbaarheid en realisatie van de 

Kunstgrasvelden? 
2. Deelt de wethouder de mening van Vorstenbossche Boys dat voorkomen dient te worden 

dat de kwaliteit van de huidige velden te wensen overlaat? 
3. Deelt de wethouder de zorgen dat een slechte kwaliteit van de velden een hoger risico op 

blessures betekent en wij als Gemeente een verantwoordelijkheid hebben als het gaat om 
het gezond sportakkoord? 

4. Indien de haalbaarheid realisatie van de Kunstgrasvelden nog niet duidelijk is welke 
mogelijkheden /alternatieven zijn er voor de korte termijn om de kwaliteit van de huidige 
velden te verbeteren? 

5. Kan de gemeente een rol spelen ,als het gaat om de richtlijnen van de KNVB rondom 
inhalen binnen bepaalde termijn van afgelaste wedstrijden? 

 
 
 
Verzoeker: 
 
Lokaal  Gerjo van Kessel 



 

 
 

 
 
 
 
  
 
 
 
  


